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متن پرسش

سلام و عرض ادب خدمت استاد عزیز: سخنان آیت االله جاودان در مورد اینکه ظهور خیلی نزدیکه و

حضرت آقا پرچم انقلاب رو به دست امام زمان میدن به نظر جناب عالی چقد میتونه تاد باشه این

سخنان، و آیا پیشگویی زمان ظهور امر درستیه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به گفتۀ آیت االله حسنزاده «رضوانااللهتعالیعلیه»؛ حضرت صاحب الامر

«عجلااللهتعالیفرجه» که حاضرند، ما غائبیم. به نظر میآید به نوری که در حضرت نایب الامام رهبر

معظم انقلاب به میان آمده است باید نظر کرد. موفق باشید


